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Številka: 031-0007/2022 
 

ZAPISNIK 
3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Loka, 

ki je bila dne 22. marca 2023, ob 18.00 uri v novih prostorih KS (prostori pod kulturno 
dvorano)  

Prisotni člani sveta:  
Aleksander File, Cvetka Ostrovršnik, Karel Šantej, Anton Vidmar, Miha Primožič, Breda 
Rman, Barbara Zakrajšek, Franja Strniša. 
 
Odsotni člani sveta: / 
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica, 
Robert Kaše, višji svetovalec za ceste in komunalo na Občini Sevnica, 
Marjetka Flisek, referentka za KS, 
Alenka Bogovič Peklar, krajanka KS Loka, 
Bojan Peklar, krajan KS Loka, 
Hermina Šantej, krajanka KS Loka, 
Izak Šantej, krajan KS Loka.  
  
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Aleksander File predsednik sveta KS Loka. 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta KS Loka. Svet KS Loka je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi prisotne goste in člane sveta. Predlog dnevnega reda se dopolni 
vezano na zahtevek krajanov glede zadržkov umestitve RČN Loka.  
 
Predlog dnevnega reda citiran na vabilu: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje sveta z dne 25.1.2023 
3.   Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2023, 
4.   Seznanitev z dokumenti in potrditev zaključnega računa za leto 2022, 
5.   Pregled vlog in dopisov, 
6.   Pobude in predlogi članov sveta, 
7.   Razno.  
 
Sprejet dnevni red: 
1.   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje sveta z dne 25.1.2023, 
3.   Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2023, 
4.   Seznanitev z dokumenti in potrditev zaključnega računa za leto 2022, 
5.   Pregled vlog in dopisov, 
6.   Predstavitev krajanov glede zadržkov umestitve RČN Loka, 
7.   Pobude in predlogi članov sveta, 
8.   Razno.  
 
Razprave ni.  
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Sklep: 
Člani sveta potrdijo predlagani dopolnjeni dnevni red.  
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet.  
 

 18.05 se seji pridružita Barbara Zakrajšek in Breda Rman. Na seji je prisotnih vseh 8 
članov sveta.  

 
Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje sveta z dne 25. 1. 2023 
 
Člani sveta so zapisnik prejeli na svoje elektronske naslove. Predsednik poda zapisnik v 
razpravo. 
Razprave ne. 
 
Sklep: 
Člani sveta KS Loka so potrdili zapisnik 2. redne seje sveta z dne 25. 1. 2023. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  

 
Ad 3 

Pregled smernic delovanja občine v proračunskem obdobju 2023 
 
 
Predsednik preda besedo županu Občine Sevnica, ki predstavi smernice delovanja Občine 
Sevnica in ožje lokalne skupnosti vezane predvsem na območje KS Loka.  

- Občinski svet je marca sprejel proračun Občine Sevnica za leto 2023.  
- Za varstvo starejših je poskrbljeno tako z javnim socialno varstvenim zavodom 

Trubarjev dom upokojencev ter različnih oblik pomoči na domu. 
- V teku so javni razpisi za sofinanciranje mladinskih programov in projektov ter 

programov za mlade v občini Sevnica v letu 2023, javni razpis za sofinanciranje 
programov in projektov na področju ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini Sevnica v 
letu 2023, javni razpis za sofinanciranje ukrepov ohranjanja in spodbujanja razvoja 
kmetijstva in podeželja v občini Sevnica za leto 2023, javni razpis za sofinanciranje 
turističnih prireditev v občini Sevnica za leto 2023, javni razpis o dodeljevanju 
proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja gospodarstva v občini Sevnica v letu 
2023. Društvena dejavnost se sofinancira še iz drugih virov (razpisi krajevnih 
skupnosti, skrb za društvene prostore). 

- V letu 2023 je predvidena sanacija strehe na objektu Loka 51 v kolikor bo dosežen 
dogovor s solastnikom podjetje Mercator.  

- V teku je urejanje izboljšave vodooskrbe, saj je še kar nekaj območij brez javnega 
vodovodnega sistema. Na posameznih območjih se tako pojavljajo težave ali z 
zadostno količino pitne vode ali s kvaliteto pitne vode. Problematika se bo v veliki 
meri zmanjšala z izvedbo projekta hidravličnih izboljšav vodovodov, ki je v teku.  

- Načrtuje se obnova vodovodnega sistema na območju Loke in Račice, ki je v veliki 
meri dotrajan. Ker bo vodovodni sistem potekal po novi trasi, so v teku pridobivanja 
služnosti lastnikov tangiranih zemljišč.  

- Za projekte na državnih cestah skrbi na nivoju občine Sevnica Robert Kaše, ki je 
prisoten na seji. Projekt za posodobitev državne ceste v Loki je v fazi recenzije. Za 
namen pridobitve prostora širjenja cestišča je Občina Sevnica že odkupila nekaj 
objektov, v letu 2023 je načrtovan še en odkup.  

- Z posodobitev državne ceste na Bregu tečejo postopki pridobivanja zemljišč (odsek 
od Podvinjskega potoka proti Sevnici). Za samo ureditev mostu čez Podvinjski potok 
poteka usklajevanje Direkcije RS za infrastrukturo, Direkcijo za vode in lastniki 
zemljišč. Usklajevanje poteka tudi na delu ureditve pločnikov proti železniški postaji. 
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V trasi pločnika bi se uredila še vodovodna infrastruktura. Uskladitev je predvidena v 
prvi polovici tekočega leta.  

- V teku so aktivnosti za spremembe OPN Občine Sevnica. Sprememba OPN je 
predvidena tudi na delu lastništva savskih elektrarn, ker je zasebni investitor 
zainteresiran za postavitev sončnih elektrarn. Nekaj teh je predvidenih tudi na delu od 
Šentjurja na polju proti Loki. Na območju »sejmišča« je nekaj gradbenih parcel, za 
katere se pripravljajo strokovne podlage, ki so potrebne za spremembo 
podrobnejšega prostorskega načrta.  

- Za aktivnosti okrog urejevanje lokalnih cest se sledi potrebam. Iz naslova tekočega 
vzdrževanja je prioritetna ureditev lokalne ceste proti Radežu. 

- Pripravlja se projektna naloga v smeri ureditve odkupljenega objekta Sadjarstva 
Blanca, ki je lociranem na širšem zaščitenem območju Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine. Idejno je predvidena trška ureditev, katera bi bila na delu urejena s 
parkirnimi prostori, razširili bi se prometni dostopi proti osnovni šoli in v smeri proti 
mostu. Za vse predvidene ureditve bo potrebno pridobiti soglasje Zavoda za kulturno 
dediščino.  

- V teku je projekt sanacije železniške proge Zidani Most – Dobava,  
 
Predsednik na povedano odpre razpravo.  
 
Breda Rman sprašuje ali so verodostojne informacije, da se bo gradil v Šentjurju na polju 
cestni nadvoz nad železniško progo. Župan pove, da trenutno še niso dostavljene tehnične 
rešitve ureditev. Robert Kaše pove, da je projektiranje s strani Slovenskih železnic naročeno.  
 
Cvetka Ostrovršnik sprašuje ali bodo v letošnjem letu znane rešitve glede ureditve objekta 
bivšega lastnika Sadjarstva Blanca. Poda mnenje krajanov, da se objekt preuredi v varovana 
stanovanja. Župan odgovori, da je bila za objekt v decembru 2022 pridobljena statična 
presoja, ki izkazuje, da je objekt v statično nestabilnem stanju. Cilj v letu 2023 je pripraviti 
ustrezne rešitve ureditve skladno s soglasjem Zavoda za varstvo kulturne dediščine.  
Aleksander File pove, da je potrebno narediti terenski ogled, saj padanje opek iz dotrajanega 
objekta predstavlja nevarnost za mimoidoče.  
 

Ad 4 
Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2022 

 
Člani sveta so gradivo prejeli na elektronske naslove skupaj z vabilom na sejo.  
Predsednik odpre razpravo. 
 
Anton Vidmar želi obrazložitev glede stroškov in prihodkov na postavki Upravljanje in nadzor 
vodnih virov v KS Loka. V obrazložitvah je namreč navedeno, da se realizirani odhodki ne 
pokrivajo s prejetimi prihodki. V letu 2022 je bilo realiziranih le za 2.582,80 EUR prihodkov. 
Sprašuje, če se izvajajo redne izterjave terjatev. 
Predsednik obrazloži, da so kot prihodki krajevne skupnosti beležena le plačila vodarine 
vodovodnega sistema Razbor, vodarina za Čelovnik se zaradi oporečnosti vode ne 
zaračunava, na Bregu izvajajo samostojno evidenco prihodkov iz naslova vodarin. Iz 
finančnega načrta KS Loka so financirani vsi pregledi za kakovost pitne vode za vse tri 
vodovodne sisteme. Glede ažurnosti izterjav bo predsednik preveril.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu se je na svoji 3. redni seji dne, 
22.3.2023 seznanil z dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Loka za leto 
2022 in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
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Ad 5 

Pregled vlog in dopisov 
 
Predsednik članom sveta predstavi prispele vloge in dopise. 
 

- Kačič Branka → prošnja za dobavo gramoza za posip ceste. Člani sveta odobrijo 
dovoza dveh kamionov peska.  

- Sabina Ribič (Bojan Dernovšek) → vloga za ureditev in sanacijo makadamske ceste 
na Okroglicah (od h.št. 22 (Ivandič) proti h.št. 24 (Dernovšek, Ribič). Člani sveta 
predlagajo terenski ogled stanja.  

- Center za socialne zadeve → sprememba plačnika vode na objektu Razbor 20 → 
predsednik dopis preda Vidmar Antonu. 

- Cvetka Ostrovršnik preda prošnjo Culeto Milana iz Račice za dobavo gramoza za 
posip ceste na naslovu Okroglice 65 a (cca 2 prikolici); Simon Amon prosi še za 
dodaten dovoz gramoza (odobreno mu je bilo samo dva kamiona peska, cesta pa je 
dolžine cca 180 m1); sprehajalna pot ob Savi potrebuje posip → po krajši razpravi so 
člani sveta mnenja, da je potrebno o problematiki obvestiti podjetje Savske elektrarne 
d.o.o., da naj na predmetni poti izvedejo potrebna vzdrževalna dela. Culeto Milan je 
podal pobudo za postavitev obcestnega ogledala na cesti za Razbor (odcep za 
Okroglice) → predlog se preda Robiju Kašetu, ki bo vlogo posredoval v obravnavo na 
Direkcijo za ceste. Na pokopališču v Loki je potrebna dokonča ureditev poškodovane 
vegetacije cipres s strani podjetja Komunala d.o.o. Sevnica, saj je jih je neurje v 
januarju polomilo. Predsednik se s pristojnimi dogovori, da se ureditev izvede do 
naslednjega pogreba.  

- Breda Rman izpostavi težavo, ki je nastala pri igrišču na Bregu, saj je močan veter 
prevračal zabojnike. Posledica je bila, da je vsebino odpadkov iz zabojnika za papir 
odneslo do potoka. Župan predlaga, da se zadevo za primerno ureditev ekološkega 
otoka pisno, s slikovnim gradivom, preda v obravnavo na Občino Sevnica in 
Komunalo Sevnica.  

 
Ad 6 

Predstavitev krajanov glede zadržkov umestitve RČN Loka 
 

Predsednik preda besedo Hermini Šantej, ki se na začetku zahvali za odobritev 
sodelovanja predstavnikov krajanov na seji sveta KS Loka. V nadaljevanju širše predstavi 
zadržke krajanov, ki živijo v bližini načrtovane umestitve rastlinske čistilne naprave. 
Pobuda krajanov, da se lokacija postavitve čistilne naprave prestavi na spodnjo stran 
železniške proge (ob reki Savi). Prestavitev argumentirajo, da so tam slabša kmetijska 
zemljišča in večji odmik od stanovanjskih hiš. Krajane skrbi delovanje rastlinske čistilne 
naprave v času povečanih nalivov, saj je načrtovana čistilna naprava projektirana za 
čiščenje odpadni voda za 500 populacijskih enot (250 populacijskih enot je vezano samo 
na Trubarjev dom upokojencev). Poleg tega so mnenja, da izgradnja čistilne naprave ne 
bo šla v koncept izvedbe protihrupne zaščite, ki jo načrtuje podjetje Slovenske železnice.  
V nadaljevanju prebere še pismo krajanke Flis Jožice.  Tudi njeno mnenje je, da bi bila z 
izgradnjo čistilne naprave na projektiranem območju, vprašljiva kvaliteta življenja 
okoliških krajanov.  
Povzetek krajanov je  poziv pristojnim službam k reviziji projekta, ki se nanaša na 
sprememba prve gradbene faze.   
V nadaljevanju svoje mnenje poda še krajanka Alenka Bogovič, ki pove, da postopek 
seznanja krajanov in podpisovanja pogodb ni bil ustrezen, saj je njena sestra razumela, 
da se vsi krajani strinjajo s postavitvijo čistilne naprave na načrtovani lokaciji.  
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V nadaljevanju poteka razprava v kateri sodelujejo Hermina Šantej, Izak Šantej, Alenka 
Bogovič, Bojan Peklar, župan, Aleksander File, Miha Primožič, Breda Rman, Anton 
Vidmar.  
 
Župan je prisotnim podal informacijo, da je bil odkup zemljišča ga. Rajčič Lidije potreben 
zaradi poteka kanalizacijskega voda pod zemljo in ne zaradi same čistilne naprave. 
Potek trase je bil zasnovan zaradi želje in potrebe, da se poveča parkirišče pri železniški 
postaji. Predočiščevanje komunalnih voda Trubarjevega doma upokojencev poteka že 
pred izpustom v kanalizacijski kanal in tako zagotovi pogoje, ki omogočajo izpust v 
kanalizacijo in čistilno napravo. Ta pogoj morajo izpolnjevati tako v aktualnem sistemu 
prečiščevanja komunalnih vod, kot v novo načrtovanem sistemu. Glede projektiranje 
čistilne naprave so potekali razgovoru že v letu 2016. Takrat je bilo načelno stališče, da 
se gre s to lokacijo naprej. Glede zahtevane prestavitve lokacije čistilne naprave poteka 
preverba (potrebno je imeti vsa zemljišča, vsa soglasja Direkcije za vode (odmiki od 
vodotoka reke Save). Gradbeno dovoljenje je veljavno in projekt je prijavljen na javni 
razpis v okviru načrta za okrevanje in odpornost v vrednosti 1.000.000,00 EUR. V 
primeru neizbranosti projekta za evropsko sofinanciranje, se bo projekt čiščenja odpadnih 
voda izvajal postopoma, z manjšimi koraki iz proračuna Občine Sevnica. Tudi v primeru 
pridobitve razpisanih sredstev, mora 50% za gradnjo pokrivati proračun Občine Sevnica.  
Glede vplivov na okolje, je sam informiran, da takšne čistilne naprave negativnih vplivov 
nimajo, tako glede prisotnosti glodalcev, žuželk, smradu in zastajanju vode. Poleg 
načrtovanega so možni tudi dodatni ukrepi kot so dodatne ozelenitve in dodatne bariere, 
ki pa praviloma niso potrebne. Načrtovana lokacija je bila ugodna zaradi tega, ker se 
nahaja nižje od ostalega platoja kmetijskih zemljišč, na nivoju železniške proge. Ker je na 
projekt izdano tudi pozitivno soglasje podjetja Slovenskih železnic, predvidena 
protihrupna zaščita ne tangira zemljišča predvidene čistilne naprave. V nadaljevanju 
župan prisotnim poda tudi informacijo glede kalkulacije cene za vodarino. V ceni je 
zaračunana taksa za obremenjevanje vode. Sredstva pridobljena iz tega naslova so 
namenjena za reševanje okoljskih vprašanj (gradnja kanalizacij in čistilnih naprav, 
subvencije za male čistilne naprave). Zaračunano vodno povračilo prejme proračun 
Republike Slovenije. Zaračunana omrežnina je namenjena za vzdrževanje vodovodnih 
sistemov. V fazi pridobivanja je dokumentacija za obnovitev javnega vodovodnega 
sistema v Loki, ker se pričakuje objava razpisa za prenove manjših vodovodnih sistemov. 

 
Ad 7 

Pobude in predlogi članov sveta  
 

Prisoten krajan Bojan Peklar izrazi mnenje, da bi bilo smiselno ponovno postaviti 
ustrezne fizične ovire (ležeči policaji) za umirjanje prometa na pravih mestih na cesti proti 
osnovni šoli. Predsednik in Robert Kaše predlagata, da se opravi terenski ogled in 
pripravi smiselno pobudo za pristojne službe na Občini Sevnica.  
 
Razbor, Okroglice (govori Anton Vidmar) 
V zaselku Lisce je bila izpostavljena težava že na prejšnji redni seji sveta krajevne 
skupnosti za nujnost popravila zlomljenega jaška, ki je lociran pri avtobusni postaji. Od 
prejšnje seje je na tem platoju velikosti cca 20x20 m nastala nova težava. Opaziti je 
nekontroliran dotok vode iz asfalta. Težavo bi lahko povzročil zamašen zacevljen potok. 
Zadevo bi bilo smiselno pregledati in celostno urediti.  
 
 
Čelovnik (govori Franja Strniša) 
Potrebno je izvesti aktivnosti pometanja cest po končani zimski službi. 
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Loka, Račica (govori Miha Primožič) 
Neurejene bankine ob državni cesti Loka – Račica so neurejene in predstavljajo 
nevarnost udeležencev v cestnem prometu. Zadevo bo predsednik predal pristojnim 
službam.  
Krajani so zaradi nastale situacije glede izgradnje čistilne naprave zaskrbljeni glede 
pravočasnega obveščanja o izvajanju projektov. Menijo, da so premalo vključeni v 
seznanjanjem aktivnosti glede načrtovanih ureditev. Župan pove, da je bila za projekt 
ureditve državne ceste Loka – Račica izvedena recenzija. Zagotavlja, da bo s strani 
občinskih služb svet KS Loka seznanjen takoj, ko bodo prejeli projektno dokumentacijo. 
Občina Sevnica pri projektih sodeluje z odkupovanjem objektov, ki so potrebni za rušenje 
za namen širitve cestišča.  
Med razpravo Hermina Šantej sprašuje kaj zajema izdelava OPPN Loka vzhod (zemljišče 
nad igriščem). Župan meni, ga gre za izdelavo OPPN s strani zasebnega investitorja.  
Miha Primožič pove, da je potrebno očistiti zacevljen Račiški graben, ki je poln usedlin. 
Krajane skrbi, da bi ob večjem nalivu poplavilo. Župan pove, da je upravljavec vodotoka 
Direkcija RS za vode. Ta je bila pred leti že seznanjena s problematiko. Direkcija RS za 
vode ne dopušča zacevljenih potokov, urejanje vodotokov je sprejemljivo samo z odprtim 
kanalom. Predlaga se čiščenje vhodnega in izhodnega dela zacevitve potoka v izvedbi 
krajevne skupnosti in krajanov.  
 
Breg (govori Breda Rman) 
Sprašuje kako daleč je reševanje državne ceste od križišča na Bregu proti Sevnici. 
Robert Kaše odgovori, da so zemljišča odkupljena. Reševanje omenjenega 200 
metrskega odseka je investicijsko sestavni del projekta ureditve državne ceste Loka – 
Račica in bo realiziran skupno z ostalimi načrtovanimi aktivnostmi. Breda Rman je 
izjavila, da je s strani odkupovalcev dobila informaciji, da se bodo dela začela letos 
spomladi. Skrbi jo, da do izvedbe ne bo prišlo v doglednem času in s tem povezano tudi 
do ureditve lokalne ceste od križišča na Bregu proti Štavtu, saj je na omenjeni cesti 
težava odvodnjavanja meteornih vod. Župan pove, da bo pridobil podrobnejše informacije 
o vseh načrtovanih projektih na Bregu predvidoma v roku dveh mesecev.  
Breda Rman sprašuje kakšno je stanje v zvezi s postavitvijo hidrantov, ki so bili 
obljubljeni zaradi izdaje služnosti PGD Breg za namen posodobitve vodovodnega 
sistema. Predsednik pove, da je pobudo predal v reševanje Bojanu Kostevcu. 
Ga. Rman poda vprašanje glede časovnice preplastitve asfaltne ceste od Brega proti 
Lisci. Robert Kaše poda informacijo, da je zadeva uredi načeloma v maju 2023. 
Potrebno je opraviti terenski ogled glede prometne ureditve nepreglednega križišča pri 
mostu, ki vodi do Šmarčne, saj je opaženo, da zdajšnja ureditev predstavlja veliko 
nevarnost za kolesarje.  

 
 

Ad 8 
Razno 

Točka razno ni bila obravnavana. 
 

Predsedujoči se članom sveta zahvali za sodelovanje.  
 
Seja zaključena ob 20.17 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
                Aleksander File 
                Predsednik sveta KS Loka 
 
 


